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حجاب و عفاف موضوعاتی کاملاً فرهنگی و اجتماعی است و ما در این عرصه نگاه امنیتی نداریم| ما از دختران این کشور

حفظ و صیانت میکنیم| رئیس قوه قضائیه مردانه از اجرای طرح نور حمایت کرده و رئیس جمهور نیز در میدان حضور دارد.

احمدرضا رادان، فرمانده فراجا در اجتماع مردم قم؛ 

سردار احمدرضا رادان، فرمانده فراجا در اجتماع مردم قم در حمایت از اجرای طرح حجاب و عفاف بیان کرد:

نیروی انتظامی تمام تلاش خود را در راستای مقابله با ناهنجاریها در عرصههای مختلف از جمله برخورد قاطع با اشرار به کار
میبندد و یکی از تهمتهایی که به نیروی انتظامی میزنند آن است که پلیس فقط به امر حجاب و عفاف توجه دارد که

اینگونه نیست.

به گزارش اسپادانا خبر، او بیان کرد:

رئیس قوه قضائیه مردانه از اجرای طرح نور حمایت کرده و رئیس جمهور نیز در شرایطی که معمولاً رؤسای جمهور به دلیل
کسب رأی در انتخابات به این عرصهها ورود نمیکنند در میدان حضور دارد و وزیر کشور و صداوسیما هم به صحنه آمدند.

رادان با بیان اینکه دشمنان تلاش دارند تا بی حجابی در جامعه گسترده شود افزود:

۳۲ دستگاه متولی موضوع حجاب و عفاف هستند که متأسفانه برخی از آنان به مأموریتهای خود عمل نمیکنند و حتی در این
زمینه مطالبه گر هم شدهاند که مردم باید از این نهادها بخواهند به مأموریتهای خود در حوزه حجاب و عفاف عمل کنند.

او با بیان اینکه حجاب هرگز موضوع امنیتی و انتظامی نیست تاکید کرد:

حجاب و عفاف موضوعاتی کاملاً فرهنگی و اجتماعی است و ما به صراحت اعلام میکنیم در این عرصه نگاه امنیتی نداریم. در
تمامی موضوعات بایدها و نبایدهایی وجود دارد و میبایست این پرسش را مطرح کرد که اگر عدهای در عرصه حجاب و عفاف
بایدها و نبایدها را ندیده گرفتند تکلیف چیست. ما از دختران این کشور حفظ و صیانت میکنیم که قرار است در آینده مادران

این سرزمین شوند و رزمنده پروران آینده این کشور برای ایستادگی در برابر استکبار جهانی باشند. این ماجرا برای امروز
نیست بلکه از زمان صدر اسلام شروع شد و در دوران سیدالشهدا علیه السلام به درازا کشیده است و دشمن تلاش کرد تا
حجاب را از خاندان اهل بیت علیهم السلام که بعد از واقعه عاشورا به سمت شام در حرکت بودند بردارد و این ماجرا تا به

امروز ادامه دارد و مردم باید تکلیف خود را بشناسند. آن کسی که موضوع را امنیتی میبیند و این شبهه را میآورد، میخواهد
مردم را در برابر واژهای قرار بدهد که از اساس غلط و بیخود است.

رادان ادامه اد:

 من اینجا در حرم حضرت معصومه در برابر همۀ شما قسم یاد میکنم که حتی اگر آبرویی در میان داریم تماما برای احیای
دین و ارزشهای میهن اسلامی خواهیم گذاشت و از این راه عقبنشینی نخواهیم کرد.
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احمدرضا رادان در جمع اساتید و طلاب مدرسه عالی فقهی امام علی بن موسی الرضا (ع) و خانواده های معزز شهدای حریم
و حرم نیز اظهار داشت:

قصه پرغصه امروزهای ما در آمیختگی شبهه، شک، تردید با یقینی حاصل از فقه و علم و عمل است یعنی شبهه بین حجاب با
دلایل و برهان قانون مسائل فقهی و عقلی با شبهاتی که حریف و دشمن و خودی نادان در برابرش قرار می دهند.

وی به اظهارات مقام معظم رهبری در این باره اشاره کرد و افزود:

این قصهای که صورت گرفته برنامه دشمن است دشمن با برنامه کامل با هدفگذاری کامل و دقیق و البته پا به کار و مصمم
است چون اگر به هدف برسد به همه چیز رسیده است و اگر از این مسیر عبور کند از همه جا می گذرد. دشمن میخواهد از

خاکریز عفاف و حجاب بگذرد، بعضی از خاکریزها تعیین کننده است چه حفظ آن و چه از دست دادنش وقتی به شهید "علم
الهدی" گفتند خرمشهر سقوط کرد گفت دعا کنید دل را از دست ندهیم خرمشهر را می توان پس گرفت اما اگر دل سقوط
کند خرم شهرها پس از خرمشهر سقوط می کند وآن وقت است که در شهرهای سقوط کرده زندگی خواهیم کرد.  دشمن

 32 سازمانی دست روی موضوع مهمی برای شکستن ما قرار داده است، اگر موفق شود دیگر چیزی برای ما نخواهد ماند.
که در این نظام مسئول بودند برای ساماندهی حجاب و عفاف نه تنها کار خودشان را نمی کنند بلکه شبهه و

شک و تردید در دل مردم نیز می اندازند، دل کسانی که ایجاد شبهه و شک و تردید میکنند تسخیر دشمن
شده است.

رادان با اشاره به داستان "اندلس" توصیه کرد که چگونه خانوادهها از هم پاشیدند این یعنی سقوط و شکس:

مسئله حجاب یک مسئله فرهنگی و اجتماعی است و ما به این مسئله معتقد هستیم، همچنین اعتقاد داریم خیلی از آسیب های
بی حجابی دل ها را به سقوط می کشاند و بی غیرتی، بی اجتماعی ریشه در مسائل فرهنگی و اجتماعی دارد. 
 در این صورت دیگر کسی برای ارزش های اسلامی سینه سپر نمی کند و حیایی و بی عفتی را به دنبال خواهد داشت 

به افرادی بی تفاوت بدل خواهند شد. الحمداالله خداوند مردم را پشت سر ما قرار داد و این را به دل مردم انداخت که به میدان
آمده و حمایت و پشتیانی می کنند. امروز ما افتخار داریم در محضر خانواده شهدا، اساتید علم و عمل سوگند یاد می کنیم، در

مسیر اجرای طرح نور به لطف خدا و نظر ائمه اطهار (ع) و حمایت و پشتیبانی شما هیچ تردیدی به خود راه نخواهیم
تیرهایی که به سمت ما رها می شود مبارک میدانیم و اگر زخمی به ما برسد آن را ذخیره آخرت خود داد،

 ما پای همه کار هستیم البته طلاب، خانواده های شهدا و اساتید اگر ساکت باشند مطمئناً در دل شما هم تردید ایجادمیدانیم.
می کنند و بعد خواهند گفت همه مخالف شما هستیم پس ما معتقدیم مسئله حجاب و عفاف نباید به سطح انتظامی برسد و

باید با فرهنگی و اجتماعی حل شود که کار به جایی برسد تا نگویند چرا حل نکردید. هدف دشمن سنگ افکنی به پیشانی ماست
از همه شما عزیزان و از مسئولان این مدرسه فقهی و از خانواده شهدا و از قلم و بیان شما قدردانی می کنم و از همکارانم

نیز تشکر می کنم که زخم می بینند، ولی کم کاری نمی کنند و محکم پای کار ایستاده اند.

[1] نیروی انتظامیبرچسب ها: 
[2] حجاب

[3] حقوق شهروندی
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